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Meppel 

Meer informatie:  
www.meppel.christenunie.nl 

De begroting 2009: een worsteling van een half jaar  
Beste lezer,  ik schrijf dit artikel op 15 
november en dat is de datum waarop de 
provincie van iedere gemeente een 
begroting moet hebben ontvangen voor 
het komende jaar. Normaal is het in de 
gemeente Meppel dan ook duidelijk 
welke nieuwe ontwikkelingen het 
komende jaar zullen worden opgestart 
en hoe deze worden betaald. Dit jaar 
gaat het allemaal anders, we hebben 
afgelopen donderdag wel een begroting 
goedgekeurd maar de (pijnlijke) keuzes zijn 
uitgesteld tot 4 december. Dit is het voorlopige 
resultaat van woelige periode in de Meppeler 
politiek. 
 
Juni en een merkwaardige vakantieperiode  
Het begon allemaal in juni met de presentatie door het 
college van een meerjaren perspectief met grote 
financiële tekorten. Dit leverde een behoorlijke discussie 
op in de gemeenteraad. Tegen de wil van de 
oppositiefracties (PvdA, ChristenUnie en GroenLinks) 
gingen de coalitiefracties (SteM, VVD en CDA) in de 
zomermaanden achter gesloten deuren zelf op zoek 
naar de oplossing. Het college bleef onzeker verder 
werken aan een aantal van hun eigen plannen. Onze 
fractie heeft via de website en de pers aangedrongen op 
een open dialoog met de samenleving. Wij hebben 
gewaarschuwd voor een gebrek aan draagvlak als de 
coalitie hun eigen standpunten zonder duidelijke 
argumentatie zou doordrukken. 
 
Behandeling Perspectiefnota  
Tijdens de raadsvergadering van 11 september werd 
duidelijk dat de coalitie onvoldoende naar deze oproep 
had geluisterd. In een scherp debat heeft men 
vervolgens ook toegegeven dat de gevolgde werkwijze 

niet de schoonheidprijs verdiend. Helaas 
bleken ook de resultaten van de 
zomeravondsessies onvoldoende om de 
financiële problemen op te lossen. Daarom 
werd er besloten om het college een aantal 
opdrachten mee te geven en de echte 
beslissingen later in het jaar te nemen. De 
begroting moet echter begin oktober worden 
aangeboden aan de raad en de 
consequentie was dus een beleidsarme 
begroting (de situatie van dit jaar met wat 

prijsstijgingen en andere correcties doorrekenen voor het 
komende jaar). Op 4 december zal de eerste 
begrotingswijziging worden besproken en dan komt 
ondermeer de financiering van de scholencampus op 
Ezinge aan de orde. Het artikel over Ezinge in deze 
nieuwsbrief is vorige week geschreven, toen het laatste 
initiatief van de huidige gebruikers van de Markthallen 
nog niet bekend. Houdt u voor de actualiteit onze 
website in de gaten, daar kunt u ook meer informatie 
vinden over onze inspanningen van de laatste maanden. 
 
De begrotingsvergadering van 13 november 
Tijdens de begrotingsbehandeling van afgelopen 
donderdag hebben wij ervoor gekozen om een aantal 
belangrijke onderwerpen vanuit onze visite te belichten. 
De moties over werkgelegenheid en de arbeidsmarkt 
hebben we nog niet in stemming gebracht. De komende 
weken komen deze onderwerpen opnieuw aan de orde. 
De gemeenteraad heeft onze motie over 
het station unaniem aangenomen. We 
hopen dat deze motie er aan kan 
bijdragen dat station Meppel over enkele 
jaren als volwaardig Intercitystation op de 
NS-dienstregeling verschijnt. 
 
Roel Veerman 
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2009: bouwen aan de samenleving  
“Deze begroting is een markante begroting. Gelukkig 
weten we het inmiddels allemaal, het is slechts een 
fata morgana. Een luchtspiegeling die geen 
werkelijkheid zal worden. Op 4 december krijgen we 
de echte werkelijkheid onder ogen. Is hiermee dan 
mijn verhaal afgelopen? Nee, integendeel zelfs. Niet 
de cijfers maar het politieke debat op hoofdlijnen is 
het belangrijkst. 
 
Ik wil u oproepen om samen een nieuwe impuls te 
geven aan onze inzet voor de Meppeler samenleving. 

Het is namelijk nodig om met hernieuwde energie te 
bouwen aan de samenleving. Naar de mening van de 
ChristenUnie zal dat moeten gebeuren door: 
 
Het versterken van de werkgelegenheid 
Bij de behandeling van de Perspectiefnota hebben we al 
aangedrongen op maximale inzet om nieuwe bedrijven 
naar Meppel toe te halen. Eens te meer is de laatste 
weken duidelijk geworden dat het aantrekken van extra 
werkgelegenheid meer aandacht moet krijgen. Dit willen 
we ondersteunen door het indienen van twee moties 
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We komen er steeds meer achter dat wijkgericht werken 
hét bestuurlijke concept voor de toekomst is. Daar waar 
mensen in de buurt steeds mondiger worden en steeds 
beter weten hoe het moet, wordt het echt tijd om de 
mensen die verantwoordelijkheid ook te geven. 
Wijkgericht werken moet samengaan met wijkgerichte 
budgetten en wijkgerichte verantwoordelijkheid. Tegelijk 
is wijkgericht werken een goed middel om het 
toenemend egoïsme tegen te gaan. Actief worden voor 
het speelpleintje van de eigen kinderen, meedenken 
over de plek voor extra parkeerplaatsen: er zijn maar 
weinig individualisten die daar ook al nee tegen zeggen. 
 
Werken vanuit de inspiratiebron 
De ChristenUnie is van mening dat deze nieuwe 
impulsen goed kunnen uitpakken voor Meppel. Het is 
goed wanneer je als gemeenteraad 
samen kunt spreken over je 
inspiratiebron, je motieven om 
keuzes te maken en de 
verantwoording die je daarbij aflegt. 
Wat ons betreft: wij halen onze 
inspiratie uit het goede Woord van 
onze goede God. In tijden van hoop 
en in tijden van vrees. Als de hele 
wereld de adem inhoudt of Obama 
echt gekozen wordt en de gewenste 
verandering kan brengen (hoop), als 
de hele wereld de adem inhoudt als er een kredietcrisis 
over de westerse wereld gaat en of spaargeld en 
overheidsgeld nog geld blijkt te zijn (vrees), dan weten 
wij ons veilig bij koning Jezus. Hij heeft ons als overheid 
gevraagd goed op de schepping te passen en goed voor 
de schepselen te zorgen. Wij spannen ons in om dat te 
realiseren met goed milieubeleid, goed armoedebeleid 
en goed jeugdbeleid om zo maar eens een paar 
voorbeelden te noemen. Wij wensen u en elkaar in het 
komende begrotingsjaar 2009 Gods zegen toe.” 
 
De volledige tekst en de inhoud van de moties zijn  terug 
te vinden op www.meppel.christenunie.nl onder het 
kopje Standpunten (en dan Begroting 2009). 

waarbij gericht aandacht wordt gevraagd voor een 
quickscan van opbouw van de arbeidsmarkt en een 
analyse van de middelen die 
worden ingezet om de 
werkgelegenheid te stimuleren. 
Tevens willen we de 
gemeenteraad, het college en 
het bedrijfsleven oproepen om 
actief te zoeken naar nieuwe 
middelen waarmee Meppel zich 
als ondernemerstad kan 
profileren. 
 
Het uitdragen van de 
kernwaarden en kansen in 
Meppel. Meppel is een 
boeiende stad en is de moeite 
waard om in te leven. Meppel 
biedt kansen door haar ligging 
aan het water, aan het spoor en 
aan de (snel)weg. Meppel biedt kansen door haar ligging 
aan een verscheidenheid aan recreatiemogelijkheden in 
het bos, op de hei, in cultuur, in het cultuurlandschap en 
op het water. Meppel biedt kansen door haar 
waardevolle centrum, haar goede voorzieningen, haar 
vriendelijke inwoners en hun nuchterheid. Kortom, 
Meppel heeft het in zich. Zonder tot Boumansiaanse 
dagdromerij te vervallen, kan elke realist zeggen dat dit 
een goede uitvalsbasis geeft om de komende tijd aan 
Meppel te werken en niet te vervallen in pessimisme. 
Met veel energie werken aan de ontwikkeling van 
Nieuwveense Landen, zonder meegezogen te worden 
door tegenvallende cijfers in de demografie en de 
economie. Natuurlijk, over enige tijd kan niet elke 
gemeente meer evenveel groeien als ze gedaan heeft en 
misschien zou willen. Maar er is geen reden voor de 
gemeente Meppel om berustend het hoofd in de schoot 
te leggen en de andere gemeenten voorrang te geven. 
Want er is geen enkele gemeente in de wijde omgeving 
die alles zo mee heeft als Meppel en die dus gastvrij in 
kan zetten op nieuwe bewoners en nieuwe bedrijven. 
Sterker inzetten op wijkgericht werken 

Hoe zit het nu precies met Ezinge? 
Er wordt al een tijd gepraat over de wijk 
Ezinge. Over een mega-school, over 
sportvelden, wel of geen evenementen-
hal en over een financieel tekort die dat 
allemaal niet mogelijk maakt. De 
redactie van de nieuwsbrief ging bij Gert 
Stam op bezoek om hem dat eens te 
vragen. Gert Stam is de woordvoerder 
van de fractie over Ezinge.  
 
Gert, hoe zit het nu? Wat is er allemaal besloten 
over Ezinge? “De discussie over Ezinge begon net 
goed vorm te krijgen. Het college had een voorstel 
gemaakt voor een totale inrichting van het gebied over 
Ezinge. Het was een enorm project, dat om een 
zorgvuldige afweging vroeg.” 

De ChristenUnie is toch nooit zo 
voor dergelijke 
prestigeprojecten?  
“Dat klopt, maar je kunt dit niet echt 
een prestigeproject noemen. 
Scholengemeenschap Stad en Esch 
moest gewoon een nieuwe locatie. 
Het college zag mogelijkheden om op 
Ezinge een soort scholencampus te 
maken. Daarvoor kon gelijk een oude 

belofte om de sportvelden aan de huidige eisen te laten 
voldoen, ook worden ingelost.  
Verder hadden we te maken met het besluit om de 
Markthallen en de sporthal op het Vledder af te breken 
en de politieke belofte om iets gelijkwaardigs aan te 
bieden. Daarvoor werd de mogelijkheid voor een 
gecombineerde sport- en evenementenhal onderzocht.” 

Over Ezinge: “Geen paniek, maar verstandige beslissingen nemen”. 
Gert Stam hoopt op een zorgvuldige afloop van besluitvorming Ezinge 
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Maar daar werd dus geen volledig besluit over 
genomen? 
 “Nee, want terwijl de discussie rondom de verschillende 
voorzieningen op Ezinge liep, kwam de perspectiefnota, 
waarin er een structureel tekort werd gemeld. In plaats 
van daar in alle rust keuzes in te maken, werden er 
tijdens de behandeling van de perspectiefnota moties 
aangenomen, die de financiële problemen leken op te 
lossen. De coalitiepartijen Sterk Meppel, CDA en VVD 
bekeken samen hoe ze dat probleem konden oplossen 
en kwamen met allerlei bezuinigingsvoorstellen, waarbij 
ook de plannen van Ezinge werden betrokken, maar 
zonder evenwichtig naar de plannen te kijken. Zo 
besloten ze de Evenementenhal te schrappen en niet 
meer dan twee kunstgrasvelden aan te leggen.” 
 
Maar als je een financieel tekort hebt, is het toch 
verstandig om te schappen? 
“Dat zou je inderdaad zeggen, maar de problemen 
werden daarmee niet opgelost, maar de besluitvorming 
rondom Ezinge werd een gatenkaas, die nu alsnog moet 
worden gedicht en misschien wel voor meer geld. Er 
werd namelijk bij gezegd, dat er wel een oplossing voor 
de concours hippique moet komen, omdat die 
voorziening wel behouden moet blijven voor Meppel. 
Dan ga je misschien tijdelijke voorzieningen treffen, maar 
dan ben je altijd duurder uit. De kosten van de 
Evenementenhal werden door de coalitiepartijen 
opgeblazen. We geven aanmerkelijk meer uit aan 
bijvoorbeeld Ogterop en het Zwembad. En een 
evenementenhal stelt je in de gelegenheid om nog meer 
evenementen naar Meppel te halen. Het college heeft 
onlangs een berekening gemaakt met allerlei 
alternatieven, maar gewoon een evenementenhal op 

Ezinge lijkt het goedkoopst te zijn. Die moeten we dan 
gewoon maar eens bespreken.” 
 
En hoe zit het dan met de sportvelden? 
“Dat bezuinigingsvoorstel was ook een ondoordacht 
besluit. Gelukkig hebben de sportclubs zich niet uit het 
veld laten slaan en hebben ze op 1  november de 
gemeenteraad uitgenodigd en in alle rust uitgelegd wat 
de problemen zijn en hoe zij denken die te kunnen 
oplossen.” 
 
Dus wat jou betreft kunnen de plannen zo 
doorgaan?  
“Ik denk dat er goede redenen zijn om de problemen nu 
op te lossen. Zonder school en goede sportvoor-
zieningen helpen we Meppel ook niet verder. Maar het 
moet wel financieel verantwoord. 
Er is nog één probleem op te lossen. Wij zijn erg voor 
het aanleggen van een fietstunnel voor de fietsende 
schoolkinderen vanuit o.a. Koedijkslanden. De 
coalitiepartijen zien er de noodzaak nog niet zo van in. 
Maar ik vind, dat als je bijna 3 miljoen uitgeeft aan 85 
meter gracht en omgeving en datzelfde bedrag te veel 
vindt om uit te geven aan de veiligheid van fietsende 
schoolkinderen, dat je dan de prioriteiten verkeerd stelt.” 
 
Hoe kijk je nu op deze 
beslissingen terug? 
“Ik vind dit niet goed voor de 
geloofwaardigheid van de politiek. Ik roep 
de coalitiepartijen, dan ook op om tot rust 
te komen en met eerlijke besluiten te 
komen, waar de burgers echt iets aan 
hebben.” 
Het volledige interview staat op onze website 

Keuzes nodig: ChristenUnie blijft investeren in mens en milieu 
Burgers en maatschappelijke organisaties in Meppel 
worden ongerust. Het gonst van de geruchten over 
bezuinigingsvoorstellen die worden voorbereid door 
een deel van politiek Meppel. De coalitiefracties 
hebben inmiddels bevestigd dat ze meerdere malen 
hebben vergaderd om tot overeenstemming te 
komen over bepaalde voorstellen. Men kan of wil 
echter nog niet aangeven wanneer die voorstellen 
bekend gaan worden.   
 
De fractie van de ChristenUnie kiest ervoor om nu al de 
open dialoog met de samenleving te starten. Op 11 
september moeten immers belangrijke beslissingen 
worden genomen: 
• gaat er fors geïnvesteerd worden in alle onderdelen 

van Ezinge of wordt er beknibbeld op de veiligheid? 
• moet er bezuinigd worden op de nieuwe Brede 

School in Koedijkslanden/Berggierslanden? 
• wordt er gekozen voor een forse verhoging van de 

OZB?  
De ChristenUnie is bezig om heldere standpunten te 
formuleren voor deze lastige afwegingen. Hoewel er nog 
een aantal vragen wordt uitgewerkt door het college, zal 
de ChristenUnie niet accepteren dat de grote projecten 

tot een kaalslag leiden in de Meppeler samenleving. Het 
is belangrijk om nu vast te houden aan de ingezette lijn 
om oog voor de zwakkere in de samenleving te houden. 
De voorgestelde bezuinigingen op het subsidiebeleid 
zullen dan ook kritisch worden beoordeeld. Zo zijn 
bijvoorbeeld bezuinigingen op schoolmaatschappelijk 
werk en op leerlingenvervoer onwenselijk. 
 
Samenspel met andere gemeentes 
Er valt vast meer uit samenwerking met andere 
gemeenten te halen dan nu door het college wordt 
gerealiseerd. De ChristenUnie is van mening dat op dit 
terrein gedurfde initiatieven moeten worden genomen. 
Daarbij kan ook gedacht worden het opzetten van 
gezamenlijke diensten of via het model van 
gastheerschap efficiënter en effectiever te werken. 
Wellicht moeten we zelfs denken aan een onderzoek 
naar de voordelen van een (nieuwe) regionale 
gemeentelijke herindeling, 
 
Het milieubeleid mag niet de dupe worden van de 
ambities op gebied van nieuwe projecten en 
citypromotie. Een goed lange termijn beleid houdt nu al 
rekening met onze leefomgeving. 
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Gezocht: een lid voor de schaduwfractie!! 
De fractie van de ChristenUnie is op zoek naar mensen 
die het fractiewerk willen ondersteunen. We denken 
daarbij aan mensen die zich inhoudelijk in een aantal 
onderwerpen willen verdiepen. Interesse? Neem dan 
contact op met Roel Veerman of Gert Stam.  
fractie@meppel.christenunie.nl 

Even voorstellen: 

Colofon 
De redactie van de Nieuwsbrief Christenunie ligt bij het bestuur.  
De opmaak wordt verzorgd door Jan-Okko Dijkstra, 
j.o.dijkstra@home.nl. Regelmatig worden er nieuwe artikelen 
geplaatst op onze website.  
Blijf op de hoogte en bezoek: www.meppel.christenunie.nl. 

belang van integratie en bovendien 
is het niet waar. De bestuursleden 
waren mensen die de jongeren goed 
wisten aan te spreken, ze positief te 
behandelen, waardoor de 
Marokkaanse gemeenschap in 
Meppel een gerespecteerde 
groepering is.  
Een dergelijke manier van praten en 
de pers zoeken bevordert een goed 
samenleven in Meppel niet. 
Ik heb daar zelf inhoudelijk over 
doorgesproken met 
vertegenwoordigers van het oude 
bestuur en ik heb ook contact 
gezocht met degene die vanuit de 
Marokkaanse gemeenschap 
probeert om weer een bestuur van 
de vereniging te krijgen. Ik ben van 

mening dat de Marokkaanse Vereniging als spreekbuis 
een belangrijke rol vervult in de samenleving. 
 
Inbreng PvdA 
Verbazingwekkend was de bijdrage van de Partij van de 
Arbeid in de discussie. Woordvoerder Annie Huisman 
wist niet anders bij te dragen dan dat ze het verkeerd 
vond dat dit onderwerp in de commissie aan de orde 
werd gesteld. Daarmee lijkt de Partij van de Arbeid in 
Meppel op de Partij van de Arbeid in Rotterdam van voor 
het Pim Fortuyn-tijdperk. Er niet over praten is het beste 
voor de samenleving. Als de PvdA Meppel de laatste 
jaren wat om zich heen had gekeken in Nederland, dan 
was hun bijdrage aan deze discussie vast wat 
vruchtbaarder geweest. 
 
De les die ik uit dit debat heb geleerd is dat we als 
gemeenteraad wel eensgezind roepen dat integratie een 
belangrijk onderwerp is maar daar weinig invulling aan 
geven. Als we dan een praktisch 
voorbeeld bespreken, blijkt verder dat we 
nog grondig van mening verschillen en 
een discussie daarover het liefst uit de 
weg gaan. Voor mij reden om het 
onderwerp met des te meer urgentie op 
de politieke agenda te krijgen en te 
houden. 

Gert Stam 

De lezer van mijn weblog weet 
inmiddels van mijn 
belangstelling voor het 
onderwerp integratie. De vraag 
op welke manier nieuwe 
Nederlanders de integratie 
vormgeven en op welke manier 
autochtone Nederlanders 
hiermee omgaan, vind ik zeer 
bepalend voor de vormgeving 
van de samenleving. We hebben 
daar als raad al eens over 
gesproken. Eerlijk gezegd is dat 
gesprek voor mij op een 
teleurstelling uitgelopen. We 
wisten samen goed te formuleren 
dat integratie belangrijk is, maar 
we wisten er eigenlijk geen 
handen en voeten aan te geven.  
 
Debat op 4 september 
Maar afgelopen donderdag eindelijk het eerste debat 
daarover. Het was door onze fractie aangevraagd en dat 
had te maken met de vragen die Myriam Jansen van 
Sterk Meppel gesteld heeft aan het college. Deze vragen 
gingen over de provinciale prijs van de Marokkaanse 
Vereniging en het (be)stuurloos zijn van de Vereniging 
op dit moment. Ik had de vragen gesteld omdat ik vond 
dat Myriam Jansen haar vragen nogal suggestief stelde. 
Zij gaf aan geen hoge pet op te hebben van het 
voormalige bestuur en vond de prijs eigenlijk niet op zijn 
plaats (vrije interpretatie van mijn kant). 
In de bespreking gaf zij aan zich als spreekbuis van een 
aantal ontevreden Marokkaanse vrouwen op te stellen 
en zei dat ze vond dat de Marokkaanse Vereniging geen 
wezenlijke bijdrage heeft geleverd aan integratie in 
Meppel.  
 
Ik heb aangegeven dat ik het jammer vond dat ze geen 
contact heeft gehad met de bestuursleden zelf en dat ze 
zich over het werk negatief uitlaat. Dat is niet in het 

Praten over Integratie 

Wie: Harry Tempelman 
Functie: Secretaris ChristenUnie Meppel 
Geboortedatum: 11-4-1963 in Hoogeveen. 
Gezinssamenstelling: getrouwd met Ada, 2 dochters en 
2 zonen                  
Beroep: Slager bij Super de Boer aan het Vledder in 
Meppel 
Ervaring: In Hoogeveen bestuurslid geweest en mee 
gedraaid in de steunfractie. Ben al 
enkele jaren afgevaardigde naar de 
provinciale unie. 
Ambitie in de politiek: Politiek boeit mij 
maar heb niet direct ambities in de 
politiek, laat mij maar wat achter de 
schermen rommelen.           
Lijfspreuk: Kijk eerst naar je zelf. 
Meppel betekent voor mij: Wonen en 
werken.  


